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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:202 Pengar till investeringar till Kalmar län

Nyligen krockade ett tåg på väg från Linköping till Kalmar med ett träd som 
hade fallit parallellt med spåret. En person skadades, och samtliga avgångar på 
sträckan ställdes in. Det har varit en serie av incidenter i området, och Region 
Kalmar län har länge drivit frågan om säkring kring banan gentemot nationella 
myndigheter.

Ordföranden i Region Kalmar läns kollektivtrafiknämnd, Peter Wretlund (S), sa 
till lokalmedierna:

”Vi kan bara konstatera att detta är ett jättestort bekymmer som tar massa 
pengar och det kan ta upp till ett år innan tåget är tillbaka på banan igen vilket 
gör att vi får färre tåg att tillgå.” 

Olyckan är en av flera och beror enligt Peter Wretlund på att banan inte är 
trädsäkrad. 

Lokalmedierna intervjuade också kollektivtrafiknämndens vice 
ordförande, Carl-Wiktor Svensson (KD), som uttryckte besvikelse över bristen 
på handlingskraft hos myndigheterna. Enligt honom hade han just träffat 
infrastrukturminister Andreas Carlson och meddelade att infrastrukturministern 
”vet om att vi har fått oärligt lite pengar i investeringar”. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att komma till rätta med att Kalmar 
län får oärligt lite pengar till infrastrukturinvesteringar, och för att säkerställa en 
säker och ändamålsenlig infrastruktur, inklusive tågbanor, i denna del av 
landet?

Från Riksdagsförvaltningen
2023-11-01
Besvaras senast
2023-11-08 kl. 12.00
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………………………………………

Laila Naraghi (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


